
Z A P I S N I K 

13. seje Sveta zavoda, ki je bila v sredo, 21. 2. 2024, ob 17.00 v zbornici šole. 

 
Prisotni: Manja Ostrelič, Jure Žlak, Suzana Bogovič, Andraž Zaplotnik, Sonja Volk, ravnateljica 
Vesna Bogovič, računovodkinja Brigita Tošić in predsednica Sveta zavoda Lucija Kevo. 
 
Opravičeno odsotni: Ksenija Satler Kovačič, Vanja Veselič, Jernej Vokalič in Andrej Avšič. 
 
Dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti ter pregled in potrditev dnevnega reda 

2. Obravnava in potrditev zapisnika 12. redne seje in 8., 9., 10. in 11. korespondenčne 

seje 

3. Letno poročilo 2023 

4. Pravila zavoda 

5. Ocenjevanje delovne uspešnosti ravnateljice za leto 2023 

6. Razpis za ravnatelja 

7. Razno 

 

K 1. in 2. točki 

Predsednica Lucija Kevo je navzoče pozdravila, ugotovila sklepčnost in prebrala dnevni red. 

Predlagala je, da se pod točko 4 doda še Kriterije za delitev sredstev šole v naravi. Člani so 

zapisnike in gradivo prejeli po elektronski pošti. Odprla je razpravo glede dopolnjenega 

dnevnega reda in zapisnikov, pripomb ni bilo. 

Sklep: Predlagan dopolnjen dnevni red in zapisnike so člani Sveta zavoda soglasno potrdili z 
dvigom rok (7 prisotnih ZA, 0 PROTI). 
 

K 3. točki 

Predsednica Lucija Kevo je besedo predala ravnateljici, ki je pojasnila ključne točke letnega 

poročila za leto 2023. Letno poročilo s prilogami je bilo poslano po elektronski pošti. 

Število zaposlenih 62, dve daljši bolniški, trije porodniški dopusti in ena poklicna rehabilitacija, 

kjer smo trenutno v postopku odpovedi delovnega razmerja. V šoli je 10 oddelkov (od 209 do 

214 učencev), v vrtcu je 6 polnih oddelkov (od 83 do 108 otrok). V vrtec je možen  vpis tudi 

med letom, ker pa nimamo prostega mesta, se ti otroci vpišejo na čakalni seznam občine.  

V letu 2023 je poslovanje zaključeno s pozitivnim rezultatom v višini 1.893,16 EUR. 

Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje  zagotavlja in nakazuje sredstva za plače zaposlenih s 

prispevki, za izobraževanje delavcev, izvajanje interesnih dejavnosti, deloma za šolo v naravi 

in ekskurzije, za prehrano otrok, za učila in učne pripomočke, za učbeniški sklad, za 

regresiranje prehrane delavcev, prevoze na delo in iz dela ter materialne stroške, ki so 

neposredno vezani na izvajanje vzgojno-izobraževalnih programov. Starši plačujejo prehrano, 

sredstva za izvedbo posebnih programov, šole v naravi in vzgojno-varstveni del storitev vrtca 



ter druge dogovorjene aktivnosti. Lastni del – prihodki iz drugih virov se nanašajo na 

opravljene prevoze s kombijem, odškodnine, shemo šolskega sadja in drugo, prihodki, 

pridobljeni na trgu pa so iz naslova prehrane. Občina zagotavlja sredstva in plačuje za 

nadstandardne zaposlitve (v kuhinji za kosila, šolske prevoze s kombijem), razliko v ceni za 

plačilo vrtca, pomaga pri javnih naročilnih za živila, elektriko, zavarovanje. Mesečno 

kontroliramo plačevanje položnic, na dan 31. 12. 2023 smo imeli 3.473,18 € zapadlih terjatev, 

kar je 2x več kot leto prej. Ostale terjatve do kupcev znašajo 132 €. Pomagamo si s Centrom 

za socialno delo, policijo, z botrstvom, dobro sodelujemo s krajevnimi skupnostmi. 

Leto 2023 je bilo eno najtežjih. Podražitve so bile že v letu 2022, leto 2023 pa je bilo zelo težko. 

Po navodilih občine smo delali plan za leti 2022 in 2023 glede na njihova izhodišča, niso se pa 

upoštevale podražitve. Poslovanje je bilo tako iz meseca v mesec zelo oteženo, zelo težko smo 

pokrivali materialne stroške, včasih smo morali  od občine zahtevati akontacijo. Ob koncu leta 

se je naredil rebalans, s tem smo pokrili ves primanjkljaj iz prejšnjih mesecev. 

V letu 2023 smo bili varčni, trudimo se, da obveznosti plačujemo glede na roke zapadlosti.  

Za vzdrževanje sredstev nismo dobili posebnih sredstev. Julija smo imeli ob neurju s točo velike 

težave. Toča je poškodovala ravno streho in razbila veliko strešnikov. Meteorna voda je tekla 

skozi stropove in dotrajana strešna okna v učilnicah. Ob večkratnem opozarjanju je občina 

priskočila na pomoč in sanirala streho ter zamenjala dve strešni okni v učilnici. Škodo ob neurju 

smo prijavili na zavarovalnico in sredstva tudi dobili, nakar smo jih vrnili občini. Težava je še 

vedno v glasbeni učilnici, kjer voda teče skozi luč (vzroka še nismo odkrili). Smo tik pred 

sanacijo, zato čakamo. Decembra 2022 smo dobili nov kombi. Ker se sanacija šole prelaga, 

smo ob posvetu z občino v januarju 2024 prodali stari kombi. 

Na koncu je ravnateljica dodala, da je sodelovanje dobro in uspešno tudi s starši (preko 

roditeljskih sestankov, govorilnih ur, drugih dejavnosti, zbiranjem sredstev za šole v naravi, z 

akcijo Dedek Mraz, s šolskim skladom) ter zaključila, da je celotno poslovanje in delo zavoda v 

obstoječih okvirih zadovoljivo in zelo uspešno. 

Letno poročilo za leto 2023 je priloga tega zapisnika. 

Sklep: Letno poročilo za leto 2023 so člani Sveta zavoda soglasno potrdili z dvigom rok. 

Ostanek sredstev v višini 1893,19 EUR bo namenjen za nabavo osnovnih sredstev in 

vzdrževanju (7 prisotnih ZA, 0 PROTI). 

 

K 4. točki 

Ravnateljica Vesna Bogovič je povedala, da nam je nadzorni odbor Občine Brežice predlagal, 

da posodobimo interne akte, ki so starejši od 10 let. Med njimi sta tudi Pravila zavoda (kakšno 

je poslovanje sveta zavoda, kdo so člani, kakšno je delo šole, itd.) in Kriteriji za dodelitev 

sredstev za šolo v naravi, ki so jih člani prejeli po elektronski pošti. V novih pravilnikih smo 

spremenili zakone in na koncu zabeležili prenehanje veljavnosti starega akta (datum) ter 

veljavnost novega (datum). Vsebinskih sprememb v obeh dokumentih ni. 

Sklep: Z dvigom rok je Svet zavoda soglasno potrdil oba interna akta, Pravila zavoda in 

Kriterije za dodelitev sredstev za  šolo v naravi (7 prisotnih ZA, 0 PROTI). 

 



K 5. točki 

Člani so prilogo »Ugotavljanje delovne uspešnosti ravnateljice za leto 2023« dobili v gradivu. 

Predsednica je povedala, da smo prejeli okrožnico ministrstva za vzgojo in izobraževanje in jo 

predstavila.   

Sklep 1: Svet zavoda je z dvigom rok soglasno potrdil, da se ravnateljici nameni 5 % njene 

letne mase osnovne plače (7 prisotnih ZA, 0 PROTI). 

Sklep 2: Svet zavoda je ugotovil, da je vsota vseh doseženih odstotkov 100, kar sledi, da je  

delovna uspešnost ravnateljice za leto 2023 – 100 %. Oceno bomo skupaj z letnim poročilom 

za leto 2023 posredovali na Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje. 

 

K 6. točki 

Ravnateljica je povedala, da je mislila zaradi zdravstvenih razlogov odstopiti z delovnega 

mesta ravnatelja. Delo je zelo težko, stresno, vendar ob pogovoru, premisleku in podpori 

sodelavcev ostaja. Razpisa za ravnatelja zaenkrat še ne bo. 

 

K 7. točki 

Ravnateljica je povedala, da sanacije v letošnjem letu še ne bo. Z občino se bomo v tem letu 

začeli pogovarjati glede nadomestnih prostorov. Leta 2025 bodo sredstva za začetek gradnje, 

ob pogoju, da še država doda del. Imamo velike težave z vzdrževanjem stavbe in opreme: 

oprema se kvari, težave so z električno napeljavo, kanalizacijo, strešnim oknom v računalniški 

učilnici,….  

Jure Žlak je dodal, da je v občinskem proračunu 200.000,00 € že zagotovljenih za nadomestne 

prostore, boji pa se, da to ne bo zadostovalo. 

 

Predsednica Lucija Kevo je pozvala prisotne k podaji mnenj in dodatni razpravi. Ker ni bilo 

razprave, se je zahvalila članom Sveta zavoda za sodelovanje in zaključila sejo ob 17.45. 

 

Datum: 22. 2. 2024  

Številka: 900-1/2024-4 

 

   Zapisala:          Predsednica Sveta zavoda: 

Katja Ivanović                           Lucija Kevo  

 


